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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr XI/2019 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja w dniu 28 czerwca 2019  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:26. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

Obrady rozpoczęto minutą ciszy w celu uczczenia pamięci zmarłego wieloletniego radnego 

 – Mirosława Grzegorczyka. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

Obecni: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Danuta Borowska, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Gospodarki Przestrzennej  

i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz oraz  Spraw Społecznych i Edukacji 

– Marta Konfederak, 

− radca prawny – Danuta Kudźma,  
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− zaproszeni goście: Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej    Sp. z o.o.), Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów          

i Kanalizacji Sp. z o.o.), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.), Dominika Wróbel (Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), Hanna Dobak (Dyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1  

w Sławnie), Dagmara Wojtczak (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie), 

Agnieszka Paszkiewicz (Dyrektor Przedszkola nr 1 w Sławnie), Beata Szultka 

(Dyrektor Przedszkola nr 2 w Sławnie), Iwona Bińczyk (Dyrektor Przedszkola nr 3  

w Sławnie), Małgorzata Król (Dyrektor Przedszkola nr 4  

w Sławnie oraz Żłobka Miejskiego). 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 12 czerwca 2019r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 rok, 

b) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata  

2019-2034, 

c) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Sławno 

za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury, 

d) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

e) zmiany uchwały nr LV/311/2018 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 8 czerwca 2018r.  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

i warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolach 

publicznych prowadzonych przez Miasto Sławno, 

f) zwolnienia w całości z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru zajęć dyrektora 

Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie, 

g) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 83% od ceny ustalonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 7 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego 

przy ulicy Grottgera 17 na rzecz najemcy tego lokalu. 

4. Wnioski radnych. 

5. Zamknięcie posiedzenia.            
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

b) przyjęcie porządku obrad 

 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie porządku obrad  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Joanna Iwko  

 

 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 12 czerwca 2019r. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 12 czerwca 2019r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski , Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Joanna Iwko  

 

 

2. Trybuna obywatelska 

 

W ramach trybuny obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

 

3. Podjęcie uchwał 

Przed przystąpieniem do podejmowania uchwał Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poinformowała, że wszystkie niżej wymienione uchwały były omówione i pozytywnie 

zaopiniowane przez radnych na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej  

w Sławnie w dniu 26 czerwca 2019r. 
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a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 rok 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XI/56/2019 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Sławno na 2019 rok  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Marcin Bojaryn, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach 

NIEOBECNI (1) Joanna Iwko  

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Sławno na lata 2019-2034 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XI/57/2019 w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata 2019-2034 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Marcin Bojaryn, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach 

NIEOBECNI (1) Joanna Iwko  

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Miasta Sławno za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XI/58/2019 w sprawie określenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Sławno za pierwsze półrocze, informacji  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 

planów finansowych samorządowych instytucji kultury 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Marcin Bojaryn, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępie , Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (1) Ewelina Stach  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski 

NIEOBECNI (1) Joanna Iwko  

 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XI/59/2019 w sprawie powołania zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Joanna Iwko  

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/311/2018 Rady Miejskiej w Sławnie  

z dnia 8 czerwca 2018r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego i warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat  

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Miasto Sławno 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XI/60/2019 w sprawie zmiany uchwały  

nr LV/311/2018 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 8 czerwca 2018r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego i warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Miasto 

Sławno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  
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NIEOBECNI (1) Joanna Iwko  

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w całości z obowiązku realizacji tygodniowego 

wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XI/61/2019w sprawie zwolnienia w całości  

z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3  

w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Joanna Iwko  

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 83 % 

od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 7 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego przy 

ulicy Grottgera 17 na rzecz najemcy tego lokalu 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XI/62/2019w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty w wysokości 83 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego 

na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 7 stanowiącego własność Gminy 

Miasto Sławno, usytuowanego przy ulicy Grottgera 17 na rzecz najemcy tego lokalu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

NIEOBECNI (1) Joanna Iwko 

4. Wnioski radnych 

Jako pierwszy głos zabrał radny Bartosz Bukowski (17:20 minuta nagrania), który zapytał  

o miejsca w żłobku miejskim (w którym w tym roku zabrakło miejsc dla wszystkich chętnych 

dzieci), o to, czy miasto planuje w jakikolwiek sposób rozwinąć ofertę co do ilości miejsc 

gwarantowanych dla dzieci, które mają być objęte opieką żłobkową, ewentualnie – czy są 

planowane ułatwienia dla osób, które chciałyby prowadzić działalność gospodarczą w zakresie 

prowadzenia żłobka lub klubu dziecięcego. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła radnemu uwagę, że punkt porządku sesji dotyczy 

wniosków, a nie zapytań. Po czym poinstruowała, co to jest wniosek oraz w jaki sposób należy 

zgłaszać interpelacje i zapytania.  

Burmistrz Miasta Sławno odpowiedział radnemu, że jest to kłopot i ilość miejsc należy 

zwiększać, a także należy poddać dokładnej analizie, jakie osoby nie zostały przyjęte. Żłobek 

prywatny zakończył swoją działalność, czyli z tego rodzaju usługi nie chciano korzystać. 

Wszystko zależy od wydatków finansowych. 

Jako kolejna głos zabrała radna Ewelina Stach (21:08 minuta nagrania), która zgłosiła wniosek 

mieszkańców ul. Basztowej, aby od baszty słupskiej w kierunku ul. Mielczarskiego 

zamontować oświetlenie. 

Następnie głos zabrał radny Marcin Bojaryn (21:56 minuta nagrania), który w imieniu 

uczestników I Nocnego Turnieju o Puchar Burmistrza Miasta Sławno (31 maja 2019r.) 

podziękował za pomoc w organizacji tego turnieju: na ręce Burmistrza, Dyrektora OSiR  

– Krzysztofa Kowalczyka oraz pracowników Urzędu Miejskiego. Zawnioskował, aby tego typu 

imprez było więcej w Sławnie.  

Burmistrz odpowiedział, że również się cieszy, że ta impreza sportowa miała miejsce i myśli, 

że będzie ona kontynuowana w kolejnych latach. Również za nią podziękował, za 

zaangażowanie. Odniósł się także do wniosku radnej Eweliny Stach – powiedział, że 

odpowiedź była już udzielana radnemu Bartoszowi Bukowskiemu, który złożył w tej sprawie 

interpelację (wszystko zostało opisane). Dodał, że w Sławnie nie ma baszt, tylko dwie Bramy: 

Słupska i Koszalińska.  

Jako ostatni wniosek zgłosił radny Dominik Margielewski (23:38 minuta nagrania)  

–  o naprawę znaku przejścia dla pieszych, lampy oświetleniowej i słupka kierunkowego na 

skrzyżowaniu ulic Armii Krajowej i Chełmońskiego. 

  

5. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodnicząca w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknęła sesję w dniu  

28 czerwca 2019r. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

  

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


